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§ 512 
 
Information av Linda Robertsson, projektsamordnare Högsby kommun. 
 
En ny parkering utanför Mogården är klar. Den är dock inte asfalterad än men det 
blir klart framåt hösten. I den nybyggda delen har ytterväggar och takstolar 
kommit på plats. Dammen för dagvattnet är på gång att flyttas. Projektet håller så 
här långt tidsramen och den nybyggda delen beräknas vara klar i november. Linda 
förklarar vidare hur kommande etapper ser ut. Hon informerar även att en central 
samverkan på gång gällande byggnation av landstingets lokaler. En arbetsgrupp 
har satt igång att arbeta med kommande inomhusmiljöer, färgsättningar med mera. 
Kommunikationen med entreprenörerna fungerar bra. Pär Jonasson, förvaltare på 
Riksbyggen, bjuds in till nästa möte. 

 
______  
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§ 513 
 
Föregående protokoll 
 
 
Protokollet läggs till handlingarna. 
_____
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§ 514 
 
Information av Mitko Capanov, enhetschef för kommunens hälso- och 
sjukvårdsverksamheten 
 
Mitko Capanov presenterar sig. Han har arbetat som enhetschef i kommunen i ett 
år. Han är utbildad distriktssjuksköterska och har även forskat. Innan Högby 
jobbade Mitko i Kalmar. Han har även under många år arbetat som undersköterska 
och har bedrivit egna företag. Mitko ser det som en utmaning att arbeta i Högsby, 
det finns mycket att utveckla och möjligheten att påverka är stor eftersom det är 
nära mellan leden. Han framför att de överenskommelser som görs på länsnivå 
mellan kommuner och landsting kommer att påverka den kommunala hälso- och 
sjukvården framöver. Man måste jobba mer med framförsikt med vad som 
kommer i framtiden. Kompetensutveckling kommer att behövas.  

Kommunala pensionärsrådet framför att rehabiliteringen på kommunens 
korttidsboende behöver utvecklas. Mitko lovar ta med sig frågan och arbeta med 
den.  

Kommunala pensionärsrådet ställer frågan om det finns tillräckliga resurser för 
kommunens hälso- och sjukvårdsverksamhet. Mitko berättar att resurserna är 
begränsade och att han har äskat medel för fler tjänster till verksamheten inför 
budget 2017. Idag arbetar man med effektiviseringar och prioriteringar och jobbar 
med det man har.  

Kommunala pensionärsrådet framför att det är viktigt med kompetensutveckling 
för personalen inom äldreomsorgen. 

_____
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§ 515 
 
Budget 2017 
 
Marcus Schön informerar om att budgetarbetet har delats upp i två delar, 
investeringsbudgeten på våren och driftsbudgeten på hösten. Inom ramen för 
investeringsbudgeten finns 6 miljoner, exklusive de avgiftsfinansierade 
investeringarna.  

För respektive utskott, inklusive socialutskottet, finns en investeringspåse om ca 
380 000 kr. Socialutskottet arbetade med investeringsbudgeten vid förra 
sammanträdet och föreslår så här långt om ett äskande av ytterligare 1 miljon 
kronor, utöver investeringspåsen. Medlen är ämnade för spol- och 
diskdesinfektorer, inventarier och textilier med mera, saker som behövs när 
äldreboendena är färdigställda etappvis. E-hälsa handlar om utvecklingen av 
digitala stödinsatser och tjänster till medborgarna i kommunen, liknande sådana 
som till exempel bankerna erbjuder sina kunder. Exempel på en digital stödinsats 
är tillsyn via nattkamera.  

Kommunala pensionärsrådet ställer sig bakom socialutskottets förslag om 
investeringsbudget på totalt 1,4 miljoner kronor. 

Kommunala pensionärsrådet får information om förslag på driftsbudget 2017 vid 
sammanträdet i april. 

_____
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§ 516 
 
Övriga frågor 
 
En av pensionärsrådets ledamöter framför att kommunens dagverksamhet för 
äldre behöver utvecklas. Det är viktigt att ha möjligheten att möta andra i sociala 
sammanhang. Det vore bra om kommunen har det i åtanke i samband med 
ombyggnation och nya lokaler, att skapa träffpunkter.  

Kommunala pensionärsrådet framför en synpunkt från kommunens pensionärer. 
För den som vill sälja sitt hus börjar det bli svårt att hitta lägenheter. 
Konkurrensen om de lägenheter som finns har blivit högre. 

Information om en skrivelse från PRO till socialutskottet där man önskar svar på 
en rad frågor. Det handlar bland annat om anhörigstödet, matdistributionen 
dagverksamheten och korttidsboendet. Socialutskottet kommer att redovisa ett 
svar till kommunala pensionärsrådet vid nästa sammanträde.   

Inom kommunens pensionärsföreningar bedrivs en omfattande bouleverksamhet. 
Det är en träffpunkt för kommunens pensionärer och bidrar till friskvård. Vintertid 
bedrivs verksamhet i energibolagets lokaler. Energibolaget har det här året 
fördubblat hyran, utan information och förhandling. Fördubblingen av hyran 
påverkar föreningarnas budget negativt och man överväger om man kommer att 
kunna bedriva verksamhet. Kommunala pensionärsrådet beslutar att man gör en 
skrivelse i frågan till kommunstyrelsen. 

Kommunala pensionärsrådet informerar att SPF har matpatruller som varit och ätit 
lunch på äldreboenden på olika ställen i landet. De har också varit i Högsby och 
gav betyget bra. 

_____ 
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§ 517 
 
Nästa sammanträde 
 
Nästa sammanträde äger rum 29/4 kl.9.00 på Mogården i Träffpunktens lokal. 
 
____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


